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Møtedato: 06.12.2017 
Møtestad: Kommunestyresalen 
Møtetid: 12.00 - 15.00 
 
 
 
 

Møtedeltakarar: 
  

Medlemmer Parti Rolle 

Helge Risnes  Utvalsleiar 

Bjarnhild Helle  Nestleiar 

Agnar Sellevold  Medlem 

Sigmund Simmenes SP Medlem 

Karin B. Groth FRP Medlem 

  
 
 
Andre møtande: 
Solrun Hauglum, sekretær og kommunalsjef/prosjektleiar 
Ordførar Eirik Haga var til stades ein del av møtet og orienterte i sak 27/2017 

 

 
 
 

Saksliste 
 
SAKSNR TITTEL 

 
24/2017 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 

25/2017 GODKJENNING AV MØTEBOK 

26/2017 DRØFTINGAR/ORIENTERINGAR 

27/2017 FRAMLEGG TIL BUDSJETT FOR 2018 - UTTALE FRÅ ELDRERÅDET 

28/2017 ELDREDAGEN 2017 - REKNESKAP 

29/2017 IDÉDUGNAD AKTIVITET - EVALUERING OG OPPFØLGING 

30/2017 REFERATSAKER OG MELDINGAR 
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24/2017: GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Innkalling og saksliste vert godkjent. 
 
Eldrerådet  06.12.2017 
 
Behandling: 
 
 
ELD - sak 24/2017 Vedtak/Tilråding: 
 
Innkalling og saksliste vert godkjent. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
25/2017: GODKJENNING AV MØTEBOK 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Møteboka vert godkjent slik ho ligg føre. 
 
Eldrerådet  06.12.2017 
 
Behandling: 
 
 
ELD - sak 25/2017 Vedtak/Tilråding: 
 
Møteboka vert godkjent slik ho ligg føre. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
26/2017: DRØFTINGAR/ORIENTERINGAR 
 
 

 
Eldrerådet  06.12.2017 
 
Behandling: 
· Kort orientering om status i "Lev Vel i Vaksdal" med underprosjekt vart gitt av 

kommunalsjef/prosjektleiar Solrun Hauglum. 
· Medlem som deltok på Eldrerådskonferansen i Bergen i november refererte frå dei mest 

aktuelle tema og innlegg. Det vart gitt gode orienteringar om Eldrerådet sitt arbeid i andre 
kommunar på konferansen. I nokre av kommunane har Eldrerådet tale- og møterett i 
Kommunestyret. Eldrerådet i Vaksdal ønskjer å fremma dette som sak. Representanten i 
Brukarutval for sjukeheimane i kommunen vart bedt om å etterspørja rutinar og praksis for 
tannhelse/tannstell på institusjonane. 
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ELD - sak 26/2017 Vedtak/Tilråding: 
 
Saka vert tatt til orientering. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
27/2017: FRAMLEGG TIL BUDSJETT FOR 2018 - UTTALE FRÅ ELDRERÅDET 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Eldrerådet tek Formannskapet sitt budsjettvedtak for 2018 til orientering. 
 
Eldrerådet  06.12.2017 
 
Behandling: 
Ordførar Eirik Haga orienterte om saka.  
Under orienteringa kom ein inn på planar for ny barne- og ungdomsskule på Dale. Eldrerådet stillte 
spørsmål om kvar trimgruppa for eldre skal ha trening når skulen vert riven. Sekretær vart bedt om å 
ta opp dette spørsmålet vidare.  
 
ELD - sak 27/2017 Vedtak/Tilråding: 
 
Eldrerådet tek Formannskapet sitt budsjettvedtak for 2018 til orientering. Eldrerådet er likevel uroleg 
for at stadig innstramming i økonomien vil gå ut over kvaliteten innan pleie og omsorg.  
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
28/2017: ELDREDAGEN 2017 - REKNESKAP 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Saka vert tatt til orientering. 
 
Eldrerådet  06.12.2017 
 
Behandling: 
Rekneskap for Eldredagen 2017 vart lagt fram. Det viser eit mindre underskot på kr. 1.912,- som vert 
dekka av midlar på konto for overskot frå tidlegare år. 
 
ELD - sak 28/2017 Vedtak/Tilråding: 
 
Saka vert tatt til orientering. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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29/2017: IDÉDUGNAD AKTIVITET - EVALUERING OG OPPFØLGING 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
 
Eldrerådet  06.12.2017 
 
Behandling: 
Saka vart drøfta, og Eldrerådet vil følgja opp saka og etablera arbeidsgruppe som skal jobba vidare 
med dei idéar og innspel som kom på idédugnaden. Agnar Sellevold er Eldrerådet sin representant 
inn i arbeidsgruppa.  
 
ELD - sak 29/2017 Vedtak/Tilråding: 
 
Eldrerådet vil følgja opp saka og kallar inn til første møte i arbeidsgruppa i løpet av januar. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
30/2017: REFERATSAKER OG MELDINGAR 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Referatsakene vert tatt til orientering. 
 
Eldrerådet  06.12.2017 
 
Behandling: 
Den seniorpolitiske redegjørelsen frå Statens Seniorråd har svært lita skrift og dårlege kontrastar. 
Eldrerådet ønskjer at dette vert meldt attende til Statens Seniorråd. 
 
ELD - sak 30/2017 Vedtak/Tilråding: 
 
Referatsakene vert tatt til orientering. Eldrerådet ber sekretær gi attendemelding til Statens 
Seniorråd om dårleg lesbart trykk i hefte og i digital versjon. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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Eventuelt: 
 

 Eldrerådet er kjent med at status for utleigebustadane i Sveabrekko vart teke opp som sak i 
Levekår. Eldrerådet oppfattar det som uklart om desse bustadane er definert som 
omsorgsbustadar og ber om at dette vert klargjort.  

 Eldrerådet kom på førre møte med forslag om å starta kronerulling for å få MotiView sykkel på 
Daletunet slik dei har fått på Ressurssenter demens. Det vart stilt spørsmål til om det er 
igangsett kronerulling. Ingen kjende til at det er teke initiativ til det. 

 Spørsmål rundt tilhøva i Kvamsotunnelen. Vaksdal kommune har gjennom fleire år ved fleire 
høve meldt frå til Hordaland Fylkeskommune om at det er dårleg ljos og smalt fortau i 
Kvamsotunnelen. Eldrerådet ønskjer å laga ei fråsegn i samarbeid med einingsleiar for 
Samfunnsutvikling for å skunda på arbeid med å trygga ferdsel i tunnelen.  

 Eldrerådet sin representant i styret til Frivilligsentralen orienterte om saker frå styremøtet.  

 Agnar Sellevold orienterte om at det for 2018 er avsett kr. 70.000,- til Den kulturelle 
spaserstokken i Vaksdal kommune. Dette er ein auke i høve tidlegare år.  

 Eldrerådet ønskjer at Samhandlingsreforma og utvikling/endringar i samband med denne vert 
sett opp som tema på det første møtet i 2018. 
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